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Miejsce i czas wydarzeń Urzędów, współczesność

Słowa kluczowe projekt Pszczelarstwo na Lubelszczyźnie. Nieopisana
historia - Rzeczpospolita Pszczelarska ; współczesność ;
pszczelarstwo ; pasieka Zygfryda Gajewskiego w
Urzędowie ; Urzędów ; Bęczyn ; miód ; zastosowanie miodu
; wykorzystanie miodu ; krystalizacja miodu ; miód akacjowy

 
Miód 
Herbatę  słodzę miodem,  a  nie  cukrem.  Ja  już  nie  wiem,  ile  lat  miodem słodzę.
Sprzedaję miód sąsiadom i przybyszom z miasta. Nie mam z tego wielkich zysków,
bo nie da się pozyskać 40 kg dobrego miodu z jednego ula, jak mówią niektórzy
pszczelarze.  Moim  zdaniem  to  nie  więcej  niż  15  kg.  Jak  ktoś  powie,  że  ma
czterdzieści, to nie wierzę.
 
Można pozyskać miód i tak, że syropu się dodaje, pszczoły mieszają go z miodem i
też ludzie powiedzą, że to jest miód. Jednak żeby miód był naprawdę dobry, to w
lecie  nie  można  pszczołom  dawać  nic.  Co  przyniosą,  to  będą  mieć.  Najwyżej
przyniosą z innej pasieki.
 
Miód po dwóch tygodniach powinien się skrystalizować. Tylko akacjowy dłużej się
krystalizuje. Miody powinno się kupować skrystalizowane, a nie lane. Lany miód to
już jest przerób.
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